
Carta d’agraïment del Front Diabòlic als comerços locals 
 
Des de fa molt temps la Garriga ha estat molt involucrada amb la cultura tradicional i 
l'associacionisme. Això ha estat possible perquè un gran nombre de garriguenques i garriguencs (i gent 
dels pobles veïns) han col·laborat voluntàriament i desinteressada a organitzar i millorar les 
celebracions populars del nostre poble. D'aquesta manera, aquestes festivitats es viuen amb més 
il· lusió, i perquè no dir-ho, amb més orgull. 
 
Dins d'aquest ambient participatiu, el 2006 un grup de joves van pensar que la Garriga es mereixia tenir 
una colla de diables pròpia, potenciant així la cultura de foc ja molt present en la comarca. Així va 
néixer el Front Diabòlic. Des de llavors s'ha fet càrrec del correfoc i els espectacles piromusicals de la 
Festa Major. A més a més ha col·laborat en altres activitats culturals com els Pastorets, sant Joan, la 
cavalcada de Reis i un llarg etcètera. Mica en mica, la colla ha augmentat en nombre de persones i s'ha 
atrevit a fer actes cada vegada més grans. 
 
Aquest any 2016 el Front Diabòlic celebrarà el seu desè aniversari, i volem que sigui ben sonat. Estem 
preparant vestuari nou (que ja n'heu vist un tastet aquest any), noves forques i una bèstia de foc. Sí, la 
Garriga tindrà una bèstia de foc! I per presentar-la com es mereix organitzarem una trobada de bestiari 
de foc en la que convidarem a colles d’arreu. El nostre desig és que sigui una nova festa pel poble que, 
a ser possible, perduri en els anys. 
 
Per portar a terme aquest nou projecte ja no és suficient amb la nostra empenta i dedicació, ni tan sols 
amb el suport que l'Ajuntament ens ha anat proporcionant tots aquests anys. És per això que aquest any 
hem demanat als comerços de la Garriga (als que hem pogut arribar) que ens ajudessin amb aportacions 
econòmiques. I hem rebut una resposta més gran de la que ens imaginàvem. Han estat molts els que 
han col· laborat i els estem molt agraïts. Per fer públic aquest agraïment els hem donat uns cartellets 
perquè tothom pugui saber que ens han ajudat. Però no tots els comerços col·laboradors tenen aquesta 
visibilitat i per això fem aquest escrit, per poder agrair a tots els comerços que han fet possible que el 
Front Diabòlic de la Garriga pugi créixer i seguir omplint la Garriga de foc, música i festa. Moltes 
gràcies! 


